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S.U. Merhabalar kendinizi biraz tanıtır mısınız? 

Ü.B. Ben Übeydullah BENDEŞ. Dokuz Eylül Üniversitesi, 
sınıf öğretmenliği son sınıf öğrencisiyim. Yarı İzmirli, yarı 
Şırnaklıyım  

S.U. Bu projeye katılmaktaki amacınız neydi? 

Ü.B. Neye katıldığımdan çok, nasıl katıldığım önemli 
bence. Bilmeden katılma gibi oldu; arkadaşım bana 
tavsiye etti. O da katılmıştı. Onun sayesinde başvurdum. 
TÜBİTAK olması ilgimi çekti. 

S.U. Web sitemizi bu konu ile ilgili olarak hiç araştırdınız 
mı? 

Ü.B. Fotoğraflarını ve görsel ifadelerini görünce kamp 
hayatı daha çok ilgimi çekti. Çok güzel şeyler 
yapılabileceğini gördüm. 

S.U. Beklentilerle gelmemişsiniz ama sormak istiyorum; 
kampımızın size bir şeyler kattığını düşünüyor musunuz? 

Ü.B. Doğa denilince aklıma hep kuşlar, deniz, göl gelirdi. 
Şimdi ise doğanın çok farklı olduğunu gördüm. 

S.U. Eğitim noktalarında ilgili kişilerin verdiği bilgiler 
faydalı oldu mu sizce? 

Ü.B. Çok iyi oldu, kısaca doğaya olan bakış açım değişti. 
Bazı bilgileri doğru kaynaktan almak çok iyi oluyor.  

S.U. Daha önce bu bölgeye, göller yöresine gelmiş 
miydiniz? 

Ü.B. Daha önce göller yöresine gelmedim. Sadece tatil 
için Antalya'ya gelmiştim. 

S.U. Peki Isparta’da dolaştığınız noktaları nasıl buldunuz? 
Size en çok etkileyen yer neresiydi? 

Ü.B. Kovada Milli Parkı beni çok etkiledi. Sonra Yazılı 
Kanyon, Sütçüler doğa kampı çok güzeldi. Doğayla 
başbaşaydık. 

S.U. Takvim sizin için uygun muydu? 

Ü.B. Bence çok isabetli bir seçim. Çok güzeldi, belki 15 
gün olsaydı daha iyi olurdu.  

S.U. Eğitimle ilgili olumlu veya olumsuz söyleyeceğiniz 
birşeyler var mı? Eleştiriniz nelerdir? 

Ü.B. Olumsuz olarak söyleyebileceğim şey, dağ keçisini 
görememiş olmam. Onun dışında eğitim çok güzeldi. 
Böyle bir şeyi yaşamamıştım. Milad gibi oldu benim için. 

S.U. Teşekkür ederim  

 


